
Fra: Aina Nilsen <aina@gaardbrukerservice.no> 
Sendt: onsdag 29. november 2017 10.25 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: Vassbruk i forb. med ny vassledning til Marøy, ref Einar Færø 
 
Hei. 
 
Syner til telefonsamtale i dag. Nh Grunn og Betong har måtta latt vatnet renne på på fabrikken hjå 
oss (Gamle Bøes plast) sidan måndag 27.11.17, for å unngå at det frys no når dei heldt på med ny 
kommunal leidning til Marøy. Som eg sa så er ikkje me i drift der nede enda, så me brukar svært lite 
vatn sjølv. Vassforbruket går på målar, så då får dette gå til avtrekk på rekninga. 
 
 
mvh Aina Bø Nilsen 
 


